
P R O T O K Ó Ł   NR  II / 06 

 

z sesji Rady Gminy Sędziejowice odbytej w dniu 5 grudnia 2006 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury 

w Sędziejowicach w godzinach 1000- 1230. 

Faktyczny stan Rady Gminy w dniu sesji – 15 radnych. Obecnych na sesji według załączonej listy 

obecności – 15 radnych. 

Spoza grona radnych Rady Gminy w sesji udział wzięli:  

1. Jerzy Kotarski – Wójt Gminy 

2. Sławomir Tralewski – Sekretarz Gminy 

3. Kazimiera Gajdowicz – Skarbnik Gminy 

4. Aleksandra Andrysiak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sędziejowicach 

5. ElŜbieta Skalska – Makara – Dyrektor ZSO Nr 1 w Sędziejowicach  

6. Krzysztof Jaworski – Dyrektor ZS w Marzeninie 

7. Halina Kalwińska – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sędziejowicach 

8. Krzysztof Zawadzki – Kierownik Gminnej Jednostki Usług Komunalnych  

9. Jan Grecki – Kierownik Referatu Rolnictwa i Rozwoju Wsi  

10. Jan Similak – Radca Prawny 

11. Marek Krawczyk – Radny Powiatu Łaskiego 

12. Krystyna Witek - Radna Powiatu Łaskiego 

13. Wojciech Kabza – Prezes Towarzystwa Społeczno – Kulturalnego Gminy Sędziejowice 

14. Henryk Sagan – Komendant Gminnej OSP 

15. Edward Krawczyk – Prezes KGZKRP i BWP 

16. Grzegorz BroŜyński – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

17. Stanisław Krakowiak – Kierownik Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziejowicach 

18. Mariusz Salomon – Redaktor Dziennika Łódzkiego 

19. Kazimierz Rusak – Komendant Komisariatu Policji w Widawie 

20. kpt. Jacek Siurdyban – Zastępca Komendanta WKU 

21. Sołtysi w liczbie - 23 (w tym 3 sołtysów radnych). 

 

P U N K T  1 

           Przewodniczący Rady Gminy - Pan Dariusz Marek dokonał otwarcia II sesji Rady 

Gminy Sędziejowice. Powitał przybyłych radnych Rady Gminy, radnych Rady Powiatu, radnych 

Powiatowej Izby Rolniczej, Komendanta Komisariatu Policji w Widawie, przedstawiciela Wojska 

Polskiego, sołtysów, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych gminy i pozostałe osoby 

biorące udział sesji.  
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Na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Na stan piętnastu radnych udział wzięło 15 radnych. 

Obrady były więc prawomocne. 

Przewodniczący przedłoŜył proponowany porządek dzienny II sesji. 

 Nie wniesiono zmian. 

Wobec czego porządek dzienny II sesji brzmiał następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Gminy.  

3. Ślubowania Wójta Gminy wobec Rady Gminy.                     

4. Wręczenie srebrnych medali „Za Zasługę dla Obronności Kraju”. 

5. Interpelacje. 

6. Podjęcie uchwał: 

   1/ w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sędziejowice, 

   2/ w sprawie powołania Komisji BudŜetu, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy  

       Sędziejowice, 

   3/ w sprawie powołania Komisji Kultury, Sportu, Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych Rady 

      Gminy Sędziejowice, 

   4/ w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziejowicach, 

   5/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

                                                                

P U N K T  2 

          Do protokołu z obrad I sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag. W wyniku głosowania – 

15 głosami „za” Rada Gminy przyjęła protokół w przygotowanym brzmieniu. 

 

P U N K T  3 

         Pan Jerzy Kotarski – Wójt Gminy złoŜył ślubowanie: „Obejmując urząd wójta gminy, 

uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 

dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy”; ślubował z dodaniem słowa „Tak mi dopomóŜ 

Bóg”. Po ślubowaniu Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Marek stwierdził, Ŝe Pan Jerzy Kotarski 

złoŜył ślubowanie wobec Rady Gminy Sędziejowice i objął obowiązki Wójta Gminy.    

Przewodniczący Rady pogratulował zaprzysięŜonemu Wójtowi Gminy i wręczył rotę (starodruk).  

Wójt Gminy zabierając głos pragną podziękować swoim wyborcom. Podkreślił, Ŝe kierunek gminy 

został wytyczony przez poprzednie Rady, majątek gminy wzrastał i, Ŝe z małymi modyfikacjami taki 
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„kurs” naleŜy trzymać. Mieszkańców gminy zapewnił, Ŝe majątkiem zarządzać będzie uczciwie, 

sprawiedliwie i gospodarnie.  

 

P U N K T  4  

          Kpt. Jacek Siurdyban odznaczył srebrnym medalem „Za Zasługę dla Obronności Kraju” 

rodziców, którzy wychowali trzech synów odbywających zasadniczą słuŜbę wojskową. 

Przewodniczący Rady podziękował Zastępcy Komendanta WKU, który opuścił salę.  

                                            

P U N K T  5 

                      Interpelacje zgłosili następujący radni i sołtysi:  

 

1. Zbigniew Płóciennik                          - wycięcie zakrzaczeń w Lichawie przy drodze gminnej, od       

               radny                                          strony drogi wojewódzkiej. 

 

2. Jarosław Bartczak                             - interpelował w sprawie zabezpieczenia wiaduktu PKP  

              radny                                           w  Kustrzycach (duŜa wypadkowość). 

 

3. Krzysztof Pawłowski                         - interpelował w sprawie naprawy boiska przy Szkole  

              radny                                           Filialnej w Pruszkowie (zaplanować środki w budŜecie   

                                                                   gminy na 2007 r.) oraz wycięcie topoli rosnących przy  

                                                                   boisku. 

 

4. Andrzej Jakubowski                          - wniósł interpelację dotyczącą udraŜniania rowu   

              radny                                            przy  drodze wojewódzkiej Sędziejowice – Widawa. 

 

5. Edward Nowak                                  - interpelował w sprawie: 

 sołtys wsi Niecenia                              1/ ujęcia w budŜecie gminy na lata następne drogi w Nieceni  

                                                                   – połoŜenie dywanika asfaltowego, 

                                                              2/ przyspieszenia prac na drodze powiatowej Wola Marzeńska 

                                                                   – Pruszków, poniewaŜ zbliŜa się zima.  

 

6. Tomasz Kopka                                   - interpelował w sprawie: 

sołtys wsi Rososza                                 1/ odkopania rowu (400m) przy drodze gminnej w Rososzy,      

                                                                2/ załatania dziur na drodze gminnej od skrzyŜowania  

                                                                    w stronę lasu,   
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                                                                3/ dokończenie rowu przy drodze powiatowej Rososza  

                                                                   – Wola Marzeńska. 

 

7. Józef Surowy                                      - interpelował w sprawie załatania dziur na drodze  

 sołtys wsi Pruszków                                powiatowej w kierunku śaglin. 

 

8. Mariola Stępień                                 - interpelowała w sprawie naprawy drogi gminnej od sołtysa     

 sołtys wsi Kustrzyce                               w kierunku rzeki. 

 

9. GraŜyna Będkowska                         - interpelowała, aby zawiesić zerwane tabliczki informacyjne  

  sołtys wsi Marzenin                              z nazwami ulic w Marzeninie. 

                                                                                            

10. Wiesław Szewczyk                           - interpelował w sprawie 

sołtys wsi Przymiłów                          - 1/ zaŜwirowania dróg szlakowych w Przymiłowie w stronę  

                                                                    rzeki i w kierunku Grabi Trzeciej;   

                                                                2/ postawienia znaku informacyjnego „Przymiłów” od strony  

                                                                    Marzenina.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe radny Daniel Angerman jest nieobecny na sali obrad – 

nieobecność usprawiedliwiona. W związku z tym obecnych na sali jest 14 radnych.  

 

 

P U N K T  6  

  ppkt 1 

Przewodniczący Rady Gminy Sędziejowice przedłoŜył projekt uchwały w sprawie powołania  

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sędziejowice w składzie:  

1/ Jarosław Bartczak        

2/ Marek Bartczak                    

3/ Andrzej Jabłoński                      

4/ Waldemar Krawczyk                 

5/ Zbigniew Płóciennik       

W wyniku głosowania – 14 głosów „za”  Rada Gminy podjęła uchwałę nr II/8/06 w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sędziejowice. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach i Komisja udała się na swe pierwsze posiedzenie, 

aby ukonstytuować swój skład. 
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Po przerwie Przewodniczący Komisji odczytał skład wraz z pełnionymi funkcjami: 

1/ Waldemar Krawczyk – Przewodniczący Komisji; 

2/ Zbigniew Płóciennik – Zastępca Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady – Dariusz Marek podziękował i pogratulował Przewodniczącemu Komisji 

radnemu Waldemarowi Krawczykowi.   

 

  ppkt 2 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji BudŜetu, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Sędziejowice w składzie: 

1/ Daniel Angerman                

2/ Marek Bartczak                   

3/ Andrzej Jabłoński               

4/ Andrzej Jakubowski               

5/ Paweł Kałuda                       

6/ Mieczysław Karasiński         

7/ Waldemar Krawczyk           

8/ Marek Okupiński                

9/ Krzysztof Pawłowski             

10/ Zbigniew Płóciennik            

11/ Władysław Sobala                       

12/ Stanisław Tokarek               

13/ Wacław Ułański. 

Radny Paweł Kałuda – zapytał, kto zrezygnował, poniewaŜ na liście było 14 kandydatów.        

Przewodniczący Rady – Dariusz Marek poinformował, Ŝe radny Jarosław Bartczak zrezygnował  

z kandydowania w tej Komisji, a kandyduje w Komisji Kultury, Sportu, Zdrowia, Oświaty i Spraw 

Socjalnych. 

Przewodniczący obrad przeprowadził glosowanie w wyniku, którego Rada Gminy 14 głosami „za” 

podjęła uchwałą nr II/9/06 w sprawie powołania Komisji BudŜetu, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Sędziejowice. Przewodniczący Dariusz Marek ogłosił kolejną przerwę, powołana 

Komisja udała się na I posiedzenie.    

Po przerwie Przewodniczący Komisji odczytał skład wraz z pełnionymi funkcjami: 

1/ Marek Okupiński – Przewodniczący Komisji; 

2/ Krzysztof Pawłowski – Zastępca Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował i pogratulował Przewodniczącemu Komisji. 
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  ppkt 3 

 Propozycje do składu Komisji Sportu, Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych Rady Gminy 

Sędziejowice zaprezentował Przewodniczący Rady Gminy.  

Radni Rady Gminy Sędziejowice w wyniku głosowania 13 głosami „za” i  1 głosem „wstrzymującym 

się” podjęli uchwałę nr II/10/06 Rady Gminy Sędziejowice w sprawie powołania Komisji, Sportu, 

Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych Rady Gminy Sędziejowice. Ogłoszono przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji odczytał do zatwierdzającej wiadomości radnych skład wraz  

z pełnionymi funkcjami: 

1/ Stanisław Tokarek – Przewodniczący Komisji 

2/ Wacław Ułański – Zastępca Przewodniczącego 

3/ Daniel Angerman  - członek Komisji                     

4/ Jarosław Bartczak – członek Komisji 

5/ Andrzej Jakubowski  - członek Komisji                 

6/ Paweł Kałuda – członek Komisji                           

7/ Mieczysław Karasiński – członek Komisji               

8/ Dariusz Marek – członek Komisji                      

9/ Marek Okupiński – członek Komisji                        

10/ Krzysztof Pawłowski – członek Komisji                

11/ Władysław Sobala – członek Komisji.          

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Przewodniczącemu Komisji.             

          

 

       ppkt 4 

Sekretarz Gminy – Pan Sławomir Tralewski wyjaśnił, Ŝe powołanie Rady Społecznej GOZ jest 

obowiązkiem prawnym Rady Gminy, zgodnie z art. 45 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach 

opieki zdrowotnej oraz Statutem Gminy Sędziejowice, Rada składa się z 5 członków. 

Przewodniczącym, zgodnie z decyzją Wójta Gminy, jest osoba wskazana przez Wójta - Pan Sławomir 

Tralewski, osobą wskazana przez Wojewodę Łódzkiego jest Pan Włodzimierz Jędraszek, pozostałych 

(3 członków) wybiera Rada Gminy. Po dokonaniu wyboru następuje powołanie składu Rady. 

Następnie odczytał zadania Rady Społecznej GOZ zgodnie z ustawą o zakładach opieki zdrowotnej. 

Sekretarz Gminy podkreślił, Ŝe kadencja Rady Społecznej GOZ trwa tyle samo, co kadencja Rady 

Gminy, dlatego trzeba ją ponownie powołać. 

Przewodniczący podziękował za wyjaśnienia i prosił radnych o składanie propozycji członków do 

Rady Społecznej GOZ.  
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Radny Stanisław Tokarek zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Marka; Zbigniew Płóciennik zgłosił 

radnego Stanisława Tokarka i Wacław Ułański zaproponował kandydaturę radnego Władysława 

Sobali. Wszyscy radni wyrazili chęć bycia członkami Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia  

w Sędziejowicach.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Okupiński postawił wniosek, aby zamknąć listę. 

PowyŜszy wniosek w wyniku głosowania - jednogłośnie został przyjęty.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał listę kandydatów do Rady Społecznej GOZ, którą radni 

zaakceptowali w wyniku następującego głosowania: 13 głosów „za” i 1 głos „wstrzymujący się”. 

Jednogłośnie -14 głosami „za” Rada Gminy podjęła uchwały nr II/11/06 w sprawie powołania Rady 

Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziejowicach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Marek powitał przybyłych gości  - delegacja ze Starostwa 

Powiatu Łaskiego  w osobach:  Starosta – Cezary Gabryjączyk, Wicestarosta – Michał Włodarczyk 

oraz członkowie  Zarządu –  Dariusz Polak i  Jerzy Wieczorek. Starosta Łaski pogratulował nowo 

zaprzysięŜonemu Wójtowi Gminy Sędziejowice i radnym, Ŝycząc im dobrej merytorycznej pracy  

oraz złoŜył deklarację dobrej współpracy.  

Wójt Gminy Sędziejowice wyraził zadowolenie i podziękował za przybycie. W imieniu swoim,  

całej Rady, jak i mieszkańców gminy podziękował za złoŜone deklaracje  i zapewnił, Ŝe na pewno 

skorzystamy.  

 

 

 

 

  ppkt 5 

Przewodniczący Rady Gminy wspomniał, Ŝe projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia  

dla Wójta Gminy radni otrzymali wcześniej celem zapoznania się, lecz w woli przypomnienia 

przedstawił poniŜszą tabelę dotyczącą wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

Minimalne wynagrodzenie Maksymalne wynagrodzenia 

zasadnicze                          3.450 zł         

dodatek funkcyjny             1.080 zł 

dodatek staŜowy                   690 zł       

dodatek specjalny                 906 zł 

Razem                                 6.126 zł 

4.630 zł 

1.550 zł 

  926 zł 

2.472 zł 

9.578 zł 
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Radny Stanisław Tokarek – zapytał, w jakiej wysokości wynagrodzenie pobierał Wójt w poprzedniej 

kadencji. Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy – ok. 7.132 zł brutto.  

Radny Władysław Sobala – na początek zaproponował 6.500 zł brutto, wspomniał, Ŝe nie będzie to 

krzywdzące dla Wójta oraz dla gminy (społeczeństwa) Sędziejowice.   

Radny Zbigniew Płóciennik wyraził przychylność do wniosku radnego Sobali. 

W wyniku głosowania – 14 głosami „za” wniosek radnego Sobali został przyjęty, w związku z tym 

wynagrodzenie Wójta Gminy Sędziejowice wynosić będzie 6.500 zł brutto miesięcznie. 

Przewodniczący Rady Gminy Sędziejowice zaprezentował uchwałę nr II/12/06 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy. PowyŜsza uchwała została podjęta w wyniku głosowania  

– 14 głosami „za”. 

Uchwały o numerach: II/8/06, II/9/06, II/10/06, II/11/06, II/12/06 stanowią kolejne załączniki 

niniejszego protokołu. 

     

P U N K T  7  

                   Wójt Gminy Sędziejowice na wstępie poinformował, Ŝe trudno mu będzie odpowiedzieć 

na wszystkie pytanie, z uwagi na kilkugodzinną kadencją. 

Na zgłoszone interpelacje w punkcie 5 porządku obrad odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Sędziejowice 

informując: 

- zakrzaczenie we wsi Lichawa, będzie usunięte w okresie zimowym 2007/2008, jeśli pogoda na to   

   pozwoli, 

- w sprawie wiaduktu w Kustrzycach –  po uzgodnieniu z „kierownictwem” najprawdopodobniej  

   zostanie, w jakiś sposób oznakowany i zabezpieczony.  

 

- po zapoznaniu się z budŜetem gminy, jeśli będą środki (duŜy nakład finansowy) to zostanie  

   ujęta modernizacja drogi Wola Marzeńska - Niecenia w projekcie budŜetu na lata 2007 – 2008.  

   Wójt zaznaczył, Ŝe drogi trzeba poprawić, aby był dojazd do danej wsi. KaŜda droga jest waŜna,  

    ale tam gdzie nie ma asfaltu, to jest priorytetowe zadanie do wykonania. 

– uszkodzenie w drodze w miejscowości Kustrzyce zostanie usunięte w 2007 r., większy remont dróg  

   rozpocznie się w okresie maja – czerwca, poprawienie moŜe być wykonanie wcześniej. 

- w miejscowości Marzenin tabliczki informacyjne z nazwami ulic będą przymocowane niezwłocznie. 

- zaŜwirowanie drogi szlakowej w Przymiłowie zostanie wykonane w 2007 r., w okresie zimowym nie    

   jest to moŜliwe do wykonania.  

Na pozostałe złoŜone interpelacje będą odpowiedzi pisemne.       

 

P U N K T  8 
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                    Radny Paweł Kałuda – wyraził niezadowolenie w sprawie składanych interpelacji  

przez sołtysów i radnych, podkreślił, Ŝe dotyczą głównie łatanie dziur w drogach i czyszczenia  

rowów, ukazał się artykuł w prasie pt. „zakrzaczone interpelacje” i nadal nic się nie zmieniło. 

Zrozumiałe jest, jeśli dotyczyłoby to dróg powiatowych lub wojewódzkich. Miejscowe problemy 

powinny być zgłaszane bezpośrednio do Kierownika Gminnej Jednostki Usług Komunalnych.  

Po zakończeniu roku kalendarzowego wypracujemy ocenę pracy jednostki – wtedy moŜna stawiać 

wnioski, zastrzeŜenia.  

Przewodniczący Rady Gminy – Dariusz Marek poparł wniosek radnego Pawła Kałudy. Zaznaczył,  

Ŝe jesteśmy „nową” Radą i moŜemy wypracować sposób składania interpelacji. Jest bardzo wąska 

granica pomiędzy interpelacją, a wolnym wnioskiem i jest to kwestia wyczucia osoby, która ją składa.  

Sołtys Tomasz Kopka – wyraził swoje niezadowolenie do wypowiedzi radnego Kałudy podkreślił,  

Ŝe interpeluje w jednej sprawie przez 4 lata w obecności Rady, Wójta i Kierownika GJUK Krzysztofa 

Zawadzkiego i nadal nic się z tym nie robi. 

Sołtys Józef Surowy – w sprawie odśnieŜania, zwrócił uwagę, Ŝeby przygotować sprzęt i nie czekać  

z odśnieŜaniem do momentu, kiedy śnieg zacznie „sam topnieć”.  

Wójt Gminy Sędziejowice – Jerzy Kotarski – podziękował za ustalenie wynagrodzenia, podkreślił, 

Ŝe mile jest zaskoczony, poniewaŜ myślał, Ŝe „nowy” Wójt będzie zaczynał od minimalnej stawki. 

Prezes KGZKRP i BWP Edward Krawczyk  – postawił wniosek o wycięcie topoli w Grabi, 

poniewaŜ zagraŜa bezpieczeństwu; prosił o przyjazd Komisji i wydanie stosownego zezwolenia. 

Prezes Towarzystwa Społeczno – Kulturalnego Gminy Sędziejowice - Wojciech Kabza  złoŜył 

krótką  informację z działalności towarzystwa. Wspomniał, Ŝe w 2005 r. zostało powołane w celu 

wspomagania inicjatyw społeczności lokalnych, a rozpoczęto działalność w marcu 2006 r.  

Do zadań towarzystwa naleŜy m.in.: 

- pozyskanie Ŝywności dla społeczności najuboŜszej z terenu gminy, do dnia 5 grudnia br. pozyskano  

  60 t. Ŝywności, co w przeliczeniu na gotówkę tj. ok. 60 tys. zł.; 

- 1,2,3, grudnia 2006 r. zbiórka Ŝywności na terenie gminy, zebrano ok. 300 kg;  

- w najbliŜszym czasie będzie organizowany wyjazd dla 50 osób do Łodzi po paczki; 

- moŜliwość pozyskania środków unijnych na remont i modernizację stadionu; moŜna otrzymać 

   ok. 500 tys. zł ze środków na odnowę wsi, ale wkład samorządu musi wynieść 20 % ( wspomniał,  

   Ŝe w budŜecie gminy zaplanowany był remont stadionu w Sędziejowicach na 2007 r. ); 

- inwestycja spływu kajakowego rzekami Grabią, Widawką i Wartą do Poznania – 95% to są środki     

  unijne, ale trzeba spełnić odpowiednie wymogi; 

- prace w zakresie przygotowywania wniosków dla rolników, przedsiębiorców; 

- zagospodarowanie wolnego czasu dla dzieci i młodzieŜy, poniewaŜ jest duŜa baza sportowa.   

Prezes prosił radnych i sołtysów o wykaz nazwisk rodzin ubogich - wyznaczyć 10 – 15 rodzin,  
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pomoc dla tych osób ma być comiesięczna. Nie zgłoszono innych spraw. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i dokonał 

zamknięcia obrad.   

Na tym protokół zakończono  

 

 

             Protokolant                                                                             Przewodniczący Rady 

       Urszula Pasowska                                                                              Dariusz Marek  


